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Praha - Velká Chuchle         

Zápis ze zasedání výboru školství, sportu a sociálních věcí
městské části Praha - Velká Chuchle konaného dne 22. 11.

2023

Číslo zasedání: 04/2023
Datum zasedání: 22. 11. 2023, 17:15 hod
Čas zahájení: 17:15 hod
Místo zasedání: ÚMČ - zasedací místnost pana starosty
Přítomní členové: 6, Mgr. Martin Melichar, Kateřina Jandová, MUDr. Michaela Schneiderová,
Ph.D., Mgr. Zdeněk Stříhavka, Vlasta Formanová, Alena Koukalová
Zapisovatel: Monika Dějevová

Ze zasedání se omlouvá: Mgr. Pavel Klán

Navržený program
1. Seznámení s problematikou pronájmu Čechoslovan Chuchle Praha, z.s.
2. Předešlé zápisy z výboru a jejich plnění
3. Senior taxi - prodloužení smlouvy
4. Rozvoz obědů pro seniory - prodloužení smlouvy
5. Žádost o podporu projektu Děti na startu na II. pol. škol. roku 2023/2024
6. Závazná pravidla a podmínky Klubu seniorů
7. Problematika budoucnosti K8 - návrh na umístění knihobudky u K8
8. Využití malého hřiště u ZŠ
9. Harmonogram výroby Chuchelského zpravodaje
10. Pečovatelská služba
11. Diskuze, různé

1. Seznámení s problematikou pronájmu Čechoslovan Chuchle Praha, z.s.
Hosté starosta Jan Křen a místostarosta Tomáš Víšek seznámili výbor s problematikou probíhajících
jednání pronájmu hřišť Čechoslovan Chuchle Praha, z.s. a smluvním vztahu s Povodí Vltavy s.p..

Výbor po seznámení se s problematikou doporučuje zrušit usnesení č.42/3/2023,  v přesném
znění:
"Záměr budoucího využití fotbalového hřiště Čechoslovan
I. projednalo
rekonstrukci (revitalizaci), využívání a provozování budoucího sportovního
víceúčelového hřiště Městskou částí Praha - Velké Chuchle. Hřiště bude sloužit
sportovním a volnočasovým aktivitám především obyvatelům Velké a Malé
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Chuchle, dále příspěvkovým organizacím, sportovním klubům, jednotce SDH a
širší veřejnosti a dále souhlasí se získáním dotačního titulu vyhlášeného
pravděpodobně v roce 2023 zaměřeného na výše uvedený cíl a s pořízením
projektové dokumentace jako podmínky pro předložení této žádosti maximálně
do výše 200.000,-Kč bez DPH a za podmínky předběžného souhlasu Povodí
Vltavy s.p."

2. Předešlé zápisy z výboru a jejich plnění
Výbor projednal předešlé zápisy

Sociální bydlení:
1)  Je  hotová  analýza  byt.  fondu?  (zápis  č.1)  -  Pasportizace  proběhla  a  je  k  dispozici  na
Stavebním oddělení. Předseda a tajemnice zajistí podklady do příštího výboru.
2) Jsou stanovena jasná pravidla pro přidělování soc. bytů? (zápis č. 1) - Nezpracováno, jsou stále
stejná
3) Byl zpracován dotazník pro přidělování soc. bytů? (zápis č. 1) - Ano je stále stejný (žádost)
4) Jsou zpracovány nové podmínky pro poskytování dotací včetně nového jednotného formuláře?
(zápis č. 2) - Nejsou zpracovány
5) Byl vyčleněn z obecního majetku soc. byt? (zápis č. 2) - V současné době není žádný volný byt

Dotační problematika:
6) Dotace z podpůrných programů MHMP pro seniory? (zápis č. 3) - V současné době  nejsou k
dispozici žádné nabídky z dotačních fondů MHMP. Pokud budou, rádi je nabídneme cílovým
skupinám.

3. Senior taxi - prodloužení smlouvy
Prodloužení smlouvy za poskytovanou službu odvoz taxíkem k lékaři pro seniory zdarma.

Výbor se jednoznačně shodl na prodloužení spolupráce se smluvní taxislužbou Tick Tack s.r.o.
Edit: Nově bylo zjištěno, že smlouva byla uzavřena na dobu neurčitou. Pan starosta byl s
tímto faktem seznámen a po prostudování smlouvy nebylo z naší strany nalezeno žádných
překážek. Smlouva tedy zůstane i nadále beze změny a i nadále budeme pokračovat ve
spolupráci.

4. Rozvoz obědů pro seniory - prodloužení smlouvy
Prodloužení smlouvy s restaurací Motorest Jíloviště za odběr a rozvoz obědů pro seniory.

Služba je využívána a výbor by i nadále chtěl pokračovat s tímto projektem. Motorest bude z
důvodu  rekonstrukce  od  20.12.2023  do  7.1.2024  uzavřen.  Poté  bude  pokračovat  v  normálním
režimu. V případě nenadálých změn máme náhradní řešení.

5. Žádost o podporu projektu Děti na startu na II. pol. škol. roku 2023/2024
Žádost od Aerobic Team Praha

Výbor se seznámil  s  žádostí  a  tuto aktivitu podporuje a  jednohlasně souhlasí  s  poskytnutím
finanční podpory pro Aerobic Team Praha
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6. Závazná pravidla a podmínky Klubu seniorů
Výbor  byl  seznámen  se  současnou  situací  Klubu  seniorů  a  navrhuje  zrušit  usnesení  ZMČ
č.19/2011 ze dne 19.12.2011 a usnesení č. 2/2015 ze dne 30.3.2015 (Závazná pravidla a
podmínky Klubu seniorů). Dokumenty přikládám v příloze.
Klub seniorů je aktuálně součástí Rodinného centra.
Výbor  souhlasí  s  možností  zažádat  přes  MČ Praha -Velká  Chuchle  dotace  na  základě
unesení 35/9/2023 (dokument v příloze) v rámci aktuální nabídky od MHMP.
Zároveň výbor souhlasí s možností poskytnutí příspěvku pro seniory z rozpočtu obce pro rok
2024
Dále byl výbor seznámen s programem seniorů pro rok 2024.

7. Problematika budoucnosti K8 - návrh na umístění knihobudky u K8
Výbor byl panem předsedou seznámen s nutnými opravami a úpravami sálu K8.
Zároveň se výbor dohodl a to z důvodu konání zastupitelstva, vánočních akcí, vč. konání večírku
seniorů na strojním hloubkovém čištění podlahové krytiny (dlažba), a to do konce tohoto roku.
Dále výbor navrhuje:
- opravu střechy
- akustické opravy, izolace stropu
-  úpravu  kuchyně  (část  byla  již  na  ZMČ odsouhlasena  jako  převod  majetku  do  ZŠ  Charlotty
Masarykové, část výbavy kuchyně se převedla do užívání v MŠ.
Výbor se na základě podnětu p. Stříhavky shodl na umístění knihobudky. Doporučuje ji umístit u
vchodu do K8, kde se nachází přístřešek. Knihobudku dodá paní Alena Koukalová.

8. Využití malého hřiště u ZŠ
Na základě ankety z roku 2020 výbor navrhuje úpravu zatím nevyužité plochy malého hřiště u ZŠ. V
příloze dodáváme jednu z dřívějších variant využití plochy
Členové výboru projednali možnosti využití plochy hřiště a dodají svoje návrhy a náměty na využití
plochy do příštího jednání výboru. Zjišťují se možnosti využití dotací na pořízení.

9. Harmonogram výroby Chuchelského zpravodaje
Výbor  byl  seznámen  s  harmonogramem  výroby  Chuchelského  zpravodaje  a   jednohlasně  byl
odsouhlasen. Nedojde ani k jiným změnám v podobě a cyklu zpravodaje

10. Pečovatelská služba
Výbor byl seznámen se současnou situací Pečovatelské služby ve Velké Chuchli. Obec v současné
době nemá žádnou poptávku od klientů a zároveň nemá ani žádného sociálního pracovníka. Výbor se
usnesl, že se pečovatelská služba nebude rušit, s tím, že pokud dojde k poptávce soc. služeb na
území MČ Praha - Velká Chuchle, úřad se obrátí na ORP MČ Radotín s žádostí o spolupráci. 

11. Diskuze, různé
V rámci diskuze se výbor dohodl na pokračování ve spolupráci s místními spolky. 
MČ Praha - Velká Chuchle bude i nadále podporovat a propagovat spolky. V místních médiích a v
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komunikačních kanálech bude zveřejňovat jejich informace a pozvánky na akce.

Jednání bylo ukončeno v 19:15.

Jméno a příjmení Funkce Datum Podpis

Mgr. Martin Melichar předseda výboru


